
 

           K točki 12 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v januarju 2022 
 

ZADEVA:  Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta 
 
 
Nataša Hudelja:  
1. Na prejšnji seji OS sem podala pobudo, da se v Črnomlju uvede mestni avtobus 
(krožna mestna avtobusna proga), prejeti odgovor pa se nanaša na brezplačne prevoze 
starostnikov – projekt »Senior«. 
 
ODGOVOR: 
Občinska uprava bo preučila predlog za uvedbo mestnega avtobusa. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
 
Mojca Čemas Stjepanovič:  
1. Od kar so bile iz rudniškega stolpa v Kanižarici odstranjene antene, ima Kanižarica z 
okolico zelo oslabljen signal. A1 naj bi, kakor je razvidno iz današnjega odgovora, v začetku 
naslednjega leta pričel z deli za postavitev novega stolpa z ustreznimi antenami za signal. Ali 
je res, da se je pojavil še dodatni operater? 
 
ODGOVOR: 
V poslovni coni  TRIS Kanižarica ima TELEMACH trenutno postavljeno začasno mobilno 

postajo (postavili so jo pred cca tremi tedni), dokler ne pridobijo gradbenega dovoljenja za 

postavitev stolpa v coni (postopek je v teku), na katerega bodo namestili vso potrebno 

telekomunikacijsko infrastrukturo,  tako da bodo poleg A1 tudi oni nastopali kot operater na 

tem območju.  

Odgovor pripravila: Katarina Plut, OU. 

 
Bernarda Kump:  
1. Ali je kaj več znanega glede predvidenih novih izobraževalnih programov Srednje šole 
Črnomelj? 
 
ODGOVOR: 
Odgovor Srednje šole Črnomelj podajamo v nadaljevanju:   



»Pozdravljeni, glede novih izobraževalnih programov Srednje šole Črnomelj, lahko svetnike 
informirate, da je bil odobren nov program "ekonomski tehnik". Kar se pa tiče nadaljnjih 
razvojnih aktivnosti na tem področju, pa bo v bližnji prihodnosti izdelan Strateški načrt šole, 
kjer bodo vsebovani tudi odgovori na ta vprašanja. 

Lep pozdrav, Zvonko Ivanušič« 

2. Glede pobude o vsakodnevnem čiščenju kolesarske steze na obvoznici Črnomelj DRSI 
odgovarja: »Za dodatno čiščenje smeti pa bi prosili vas, saj imate znotraj javnih služb 
zagotovljeno zbiranje in deponiranje ter ste opremljeni z ustrezno mehanizacijo«. To pomeni, 
da bo JP Komunala čistila kolesarsko stezo? 
 
ODGOVOR: 
DRSI je svojemu koncesionarju za vzdrževanje državnih cest v Beli krajini, CGP-ju d.d., po 
koncesijski pogodbi in zagotovljenih finančnih sredstvih RS, odobril tretjo košnjo ob 
kolesarski stezi v Črnomlju. Po pogovoru z vzdrževalcem državnih cest bodo mesečno 
dodatno počistili in pokosili rob kolesarske steze ter počistili kolesarsko stezo.  
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
 
Vesna Fabjan:  
1. V imenu Odbora za družbene dejavnosti podajam pobudo za dodatno pomoč Srednji 
šoli Črnomelj: Ob nastopu mandata smo v odboru predlagali Dan mladih, skupni dogodek za 
mlade v občini, ki naj bi ga izvedla neka mladinska organizacija v sodelovanju z Občino. 
Zaradi predvsem COVID 19 in nerazumevanja ravnateljev naša pobuda ni bila realizirana, 
čeprav smo pozneje našli skupni jezik, se že pogovarjali o predvidenih stroških za priloženi 
program, ki ga je pripravil odbor. Pričakujemo, da se bo življenje kmalu vrnilo v normalo in da 
bo družbeno življenje potekalo nemoteno, zato želimo idejo (Dan mladih) oživeti. Smo 
mnenja, da bi organizacijo prireditve morali prepustiti Srednji šoli Črnomelj. Prireditev je bila 
zamišljena kot povezovalna, takšno vlogo pa SŠ v trenutni situaciji in danem okolju potrebuje 
bolj kot kadarkoli prej. Zato prosimo, da se v proračun za leto 2022 in v naslednje proračune 
doda postavka, ki bi zagotavljala finančna sredstva za omenjeni dogodek. Takrat je bil 
predlog 5000 EUR. Seveda se bomo o vsebini in stroških Dneva mladih še naknadno 
pogovarjali. 
 
ODGOVOR: 
Idejo o dogodku podpiramo in mladim želimo omogočiti čim več tovrstnih druženj s ciljem 
povezovanja. Na zadnji seji občinskega sveta je bila sprejeta Strategija za mlade občine 
Črnomelj 2022-2027, kjer je predviden tudi eden izmed ukrepov »Več organiziranih dogodkov 
za mlade«. Ukrepov v strategiji, ki se nanašajo na predvideno vsebino Dneva mladih, je več in 
o tovrstnem dogodku so govorili tudi mladi lani na dogodku Agora, ki ga je pri nas organiziral 
Regijski center NVO v sodelovanju z Mladinskim centrom BIT. Nosilci teh ukrepov so seveda 
poleg občine kot sofinancerja dogodkov, mladinske organizacije in javni zavodi. Občina ima v 
ta namen v proračunu že zagotovljena sredstva na proračunski postavki »pokroviteljstvo 
župana« ter na proračunski postavki »mladinski projekti«. Sredstva iz obeh postavk se bodo 
črpala na podlagi javnega razpisa. Vsak upravičen in zainteresiran subjekt se bo na javni 
razpis lahko prijavil in kandidiral za sredstva za organizacijo dneva mladih oz. dogodka 
namenjenega mladim.  
  

Odgovor pripravili: Tamara Potočar in Darja Vukčevič, OU. 



2. Predlagam, da se hitro testiranje v ZD Črnomelj omogoči tudi ob petkih popoldan oz. 
zvečer: Občina Črnomelj je obmejna, zato je gneča pred/ob vikendih na mestih za hitro 
testiranje, predvsem zaradi tujih delavcev, velika. Vem, da boste rekli, daj se cepimo, to mi je 
bilo že večkrat vrženo pod nos, a tega v tem primeru ne bom komentirala. Povem na lastni 
izkušnji, da v petek do 13.45 zaradi službe ne zmorem priti na testno mesto. Dvakrat so me 
odslovili, čeprav sem prišla 15 min pred drugo uro in sem morala iti v Metliko. Tam pa je tudi 
neznosna kolona. V soboto se kolona naredi že ob enajsti uri, zato sem se že večkrat samo 
obrnila in odločila kam ne iti, saj ne bi prišla na vrsto do npr. dogodka. Danes sem sicer 
opazila, da se je čas testiranja ob petkih podaljšal do 15.00 kar pozdravljam, a tudi to ne 
omogoča testiranja številnim občanom, ki delajo drugje ali daljši delovni čas. Vem, da je 
organizacija dela v ZD Črnomelj v dani situaciji zelo zahtevna. Žal mi je, ker kot svetnica s 
svojo pobudo vnovič pritiskam na ZD, a želim si le, da bi občani imeli dostop do hitrega 
testiranja, ki je trenutno edina možnost za »prosto gibanje« tistih, ki iz različnih razlogov 
nismo cepljeni. Zato prosim, da se omogoči hitro testiranje še vsaj dve uri ob petkih pozno 
popoldan. 
 
ODGOVOR Zdravstvenega doma Črnomelj je razviden iz priloge. 
 
3. Tretjo pobudo podajam v imenu občanke, ki nikakor ne najde skupnega jezika z 
občinskimi službami. Name se je obrnila v želji, da ji pomagam pridobiti pisno mnenje in 
potrebne informacije. Sumi namreč na nepravilnost v zvezi z gradbenimi deli na Grajski in 
Viniški cesti pri mostu. Ker je ob njeni pripovedi tudi mene začelo zanimati čigavi prav je 
tukaj relevanten, želim preveriti kaj se tu dogaja. Prosim za čimprejšnje pisne odgovore na 
vsa zastavljena vprašanja in ustrezno dokumentacijo. Gradbeno dovoljenje naj bi bilo izdano 
zgolj za (mešano) kanalizacijo, čeprav je šlo za obnovo. Za vodovod se za gradbeno 
dovoljenje se baje ni zaprosilo, prav tako naj bi šlo za obnovo – četudi je nov jašek precej 
večji in se je nekatere dele vodovodnih cevi opuščalo, v kolikor se ne motim, se je na Grajski 
vzpostavilo tudi novo vodovodno linijo. 
- Po katerem načrtu oz. elaboratu se je izvajala izgradnja ali obnova vodovoda? Kdo je 
bil projektant obnove/izgradnje vodovoda in kdaj je bil (letos uporabljeni) načrt izdelan?  
(Ambiens 2018  ali  Stopar 2019 ali kateri drugi). Predložitev dokumentacije. 
- So vodovodne linije ostale identične? Katere so nove (Grajska) oz. katere linije so 
opuščene? 
- Postavil se je nov, večji vodovodni jašek na Viniški cesti. Ali je Direkcija za ceste 
podala soglasje za nov jašek oz. obnovo/izgradnjo vodovoda, ali samo za obnovo 
kanalizacije? So podali pisno soglasje za vodovod in katere načrte v zvezi z letošnjimi deli jim 
je Občina posredovala? 
- Zakaj jašek ni bil umeščen na parcelo 1157/27 (pri Čurku), ki je bila desetletja v lasti 
Občine Črnomelj ter namenjena izgradnji javnega dobra (vodovod, kanalizacija, javna 
razsvetljava, optika, ...) ? Parcelo se je prodalo oz. se z njo kompenziralo del zemljišča na 
Grajski cesti. Občina se je sočasno odpovedala tudi 4 – 5 parkirišč za zaposlene v javnih 
službah (Komunala, CGP, ...) ter (pod)izvajalce ob raznih gradbenih delih. Parcela v naravi 
bojda ni služila svojemu namenu oz. javnem dobru. Odgovor župana je razviden iz  gradiva za 
22. redno sejo, dne 23. 9. 2021.  Kdaj se je pričel postopek ukinitve statusa javnega dobra za 
to občinsko parcelo? Ali Občina na teh lokacijah ne potrebuje lastnih parkirišč za svoje 
zaposlene oz. delavce? 
- Ali se je na lokaciji Viniška in Grajska cesta z Direkcijo za ceste sklepalo kakšne 
pogodbe o odkupu, prepisu ali prekategorizaciji dela zemljišč/cest (mogoče za mestno 
jedro)? 
 
Župan predlaga, da se glede zgoraj navedene pobude/vprašanja oglasi pri njemu. 



Renata Butala: 
1. V gradivu smo prejeli poročilo Investicije na državni meji v letih 2020 in 2021. Če 
samo bežno pogledamo, vidimo, da je bila večina sredstev v obeh letih dodeljena KS Vinica. 
Prosim, da se sredstva v letu 2022 razporedijo enakomerno ob celotni državni meji. V 
Poljanski dolini že vrsto let opozarjamo na nevarno padanje skal in kamenja sploh od Dečine 
do Sodevcev in mislim, da ne bi bilo nič narobe, če bi šlo iz tega naslova, imamo pa tudi 
marsikatero cesto še potrebno prenove. 
 
ODGOVOR: 
Sredstva, ki jih imamo obmejne občine na razpolago po posebnem sklepu Vlade RS za 

investicije ob zunanji šengenski meji ni mogoče vsakoletno enakomerno deliti po krajevnih 

skupnostih ob mejni reki Kolpi. Vprašanje je tudi, kako bi sploh lahko določili kriterije za to 

enakomernost. Glede na poznavanje problematike dostopa do meje in njenega varovanja, 

smo v letih 2020 in 2021 ta sredstva namenili za dograditve javnih razsvetljav v Sodevcih, 

Dečini, Preloki, Žuničih (zaselek Vukobrati), Bojancih in Gribljah (Brinsko selo) ter za sanacije 

in razširitve poti do naselij ob meji (Učakovci – Kovačji Grad – Vukovci – zaselek Otok, 

Balkovci (zaselek Grduni) in Preloka (zaselki Kroci, Jakovini, Valeti). Da je večina teh sredstev 

vložena na območju KS Vinica niti ni presenetljivo, saj ima daleč največ prebivalcev (skoraj 

toliko kot vse ostale KS ob meji), pa tudi največjo dolžino meje. 

Za leto 2022 predvidevamo asfaltiranje ali obnovo kakšne najbolj dotrajane javne poti v KS 

Sinj Vrh, preverili bomo tudi možnost financiranja varovalnih mrež na lokalni cesti LC Sodevci 

– Dečina. Za vsako investicijo moramo namreč utemeljiti in  pridobiti potrdilo Policije, da gre 

za namensko porabo državnih sredstev. 

Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
 
Janez Perušič:  
1. Krajanu Butoraja je bila zavrnjena vloga za izdajo spremembe soglasja za priključitev 
na distribucijski sistem za objekt stanovanjska hiša s samooskrbo. V obrazložitvi odločbe 
družbe Elektro Ljubljana d.d. je  zapisano, da je bilo na podlagi elektroenergetske analize  
ugotovljeno, da na obstoječem distribucijskem omrežju ni mogoče zagotoviti ustreznega 
delovanja nove FS zaprošene električne priključne moči 19,2 kW. Glede na dejanske 
izmerjene napetosti je mogoče priključiti FE z električno priključno močjo do 5,0 kW. 
Vključitev FE s priključno močjo 19,2 kW bo mogoča po izgradnji novega NN izvoda in 
ustrezni dograditvi obstoječe transformatorske postaje. Omenjene ojačitve omrežja ni v 10-
letnem razvojnem načrtu, zato izdaja soglasja za priključitev nove FS ni mogoča. Ali je kaj 
več znanega glede državnega prostorskega načrta (DPN) za 2 x 110 kV daljnovod Kočevje-
Črnomelj? 

 
ODGOVOR: 
Glede državnega prostorskega načrta DPN za 2 x 110 kV daljnovod RTP Kočevje – RTP 

Črnomelj ni nič novega, investicija zaradi nasprotovanja civilne iniciative v postopku izbire 

najustreznejše variante ni predvidena do leta 2030.  

Res pa je, da direktne povezave ta investicija z nizkonapetostnim (NN) omrežjem in 

transformatorsko postajo (TP) Butoraj nima, bi pa zagotovila bolj zanesljivo oskrbo 

celotnega elektroenergetskega omrežja Bele krajine in Kočevskega. 



Glede vseh investicij na elektroenergetskem omrežju se redno usklajujemo z vodstvom 

podjetja Elektro Ljubljana in njegove poslovne enote Novo mesto, poskušali se bomo 

dogovoriti za čim prejšnje vlaganje v Butoraj. 

Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Kako je z razširitvijo ceste izpod velikega mostu v Črnomlju? 
 
ODGOVOR: 
Pobudo za prestavitev regionalne ceste R3-660 Črnomelj – Dolenjci pod velikim mostom v 

Črnomlju smo Direkciji RS za ceste podali že julija 2018. Žal DRSI do sedaj ni pripravila 

projektne dokumentacije, zato smo jo avgusta 2021 naročil sami. Izdelana je projektna 

dokumentacija za izvedbo (PZI) za podporni zid za predstavitev in obnovo ceste ter novo 

meteorno kanalizacijo. Projekt se usklajuje samo še z DRSI in upamo, da se bodo dela na 

prestavitvi ceste lahko pričela letos. V izdelavi je tudi dopolnitev PZI za ureditev parkirišča in 

vstopno izstopnega mesta za čolnarjenje, potrebno jo bo izdelati še za obnovo kanalizacije in 

vodovoda, kar vse bo investicija občine. 

Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
 
Mira Radojčič: 
1.  Koliko štipendij je bilo podeljenih za vpis v Srednjo šolo Črnomelj – program 
gimnazija? 
 
ODGOVOR: 
S strani občine Črnomelj je bilo podeljenih 18 denarnih spodbud dijakom 1. letnika Srednje 
šole Črnomelj, program gimnazija. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
 
Maja Kocjan:  
1. Dajem pobudo za izgradnjo optičnega omrežja na Butoraju.  
 
Odgovor bo pripravljen do naslednje seje OS. 
 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Dostop na parkirišče pri Vražjem kamnu je potrebno nujno in ustrezno urediti.  
 
ODGOVOR: 
KS Črnomelj, ki ima v upravljanju Trim stezo, ima v načrtu ureditev za leto 2022 tudi sanacijo 
parkirišča pri Trim stezi Vražji kamen. Dela se bodo odvila v prvi polovici leta, takoj po koncu 
zime oz. odvisno od vremenskih razmer. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
2. Kako poteka ureditev pokopališča v Vojni vasi? Je možno na vpogled dobiti zasnovo 
ureditve in razširitve pokopališča? 
 



ODGOVOR: 
Leta 2018 je bil izdelan projekt ureditve pokopališča v Vojni vasi, ki poleg ureditve 
obstoječega pokopališča ureja tudi območje predvidene širitve pokopališča. Projekt je bil tudi 
predstavljen javnosti. Projektno dokumentacijo je naročilo in pripravo vodilo Javno podjetje 
Komunala Črnomelj, pri tem je sodelovala tudi Občina Črnomelj. Takoj po izvedbi projekta je 
bil obnovljen glavni dostop na pokopališče, izvedeni so bili tudi razgovori z lastniki zemljišč 
na lokaciji, kjer je predvidena širitev pokopališča. Javno podjetje Komunala Črnomelj, ki 
pokopališče upravlja in vzdržuje, izvaja zgolj tekoča vzdrževalna dela. 
Občina Črnomelj trenutno pripravlja idejno rešitev ureditve zelenice, kjer je predvideno 
obeležje. Predlog ureditve se hkrati nanaša tudi na zagotovitev lokacije za pokop posmrtnih 
ostankov najdenih ob arheoloških raziskavah ob cerkvi sv. Petra v Črnomlju. 

Ker je investitor ureditev pokopališča Občina Črnomelj, se bodo večje ureditve oz. posegi 
predvidoma izvajali po dokončanju velikih investicijskih projektov, ki se financirajo iz 
občinskega proračuna. 
 
Odgovor pripravila: Marija Prašin Kolbezen, OU. 
 
 
Zoran Špec:  
1. Kdaj je bilo romsko naselje Kanižarica, ki se nahaja ob državni cesti, priključeno k 
poslovni coni TRIS Kanižarica? Kakšno je bilo takrat razmišljanje odgovornih, da so naselje 
priključi k coni? Kaj je bilo mišljeno s tem, izselitev Romov, kam? 
 
ODGOVOR: 
Kdaj je bilo romsko naselje Kanižarica priključeno k Poslovni coni TRIS Kanižarica in če se to 
imenuje priključitev ni mogoče govoriti. Namreč pred poslovno cono je na mestu Poslovne 
cone deloval Rudnik rjavega premoga Kanižarica ter opekarna Kanižarica in kasneje drugi 
obrati za gradbeno dejavnost (IGM idr.). 
Iz uradnih evidenc (PISO) izhaja, da je bila leta 1956 ob vhodu na takratni rudnik zgrajena 
enodružinska hiša, po letu 1980 pa naj bi jo Občina odkupila. Leta 1979 je bila zgrajena druga 
hiša blizu vhoda k opekarni oz. takratnemu IGM. Takratna Skupščina občine je za namene 
reševanja romske poselitve določila pozidavo stanovanjskih hiš na območju zaselka Jama.  

Leta 2006 je Občina pripravila Občinski lokacijski načrt za območje poslovne cone, pred tem 
je veljal Odlok o ureditvenem načrtu pridobivalnega prostora Rudnika Kanižarica, ki je bil 
sprejet leta 1995. 

Na podlagi strokovnih podlag za OLN TRIS je bilo opredeljeno, da se območje TRIS s 
poslovnimi dejavnostmi ureja vse do regionalne ceste, to je izhajalo tako iz vsebinske kot tudi 
vizualne nezdružljivosti obeh območij, in sicer predvidene industrijske cone ter 
stanovanjskega območja. V takratnem času je bilo pozidanih le nekaj stavb za katere je bilo 
predvideno, da se postopoma preselijo izven območja gospodarske cone. 

Tako je bilo za širitev romskega naselja v občinskem prostorskem načrtu (OPN), ki se je 
vzporedno pripravljal predvideno, da se širitev romskega naselja omogoči na drugi strani 
regionalne ceste, to je na desni strani gledano v smeri Vinica. Zaradi ne delovanja 
inšpekcijskih služb pa se je stanovanjska gradnja med industrijsko cono in regionalno cesto 
drastično razširila. Kako se bo to zagato reševalo, bo znano ob naslednjih spremembah in 
dopolnitvah OPPN TRIS. Potrebno bo izdelati strokovne podlage za poselitev za bivanje. 
Bivanje tik ob industrijskem območju zakonsko ni združljivo, zato se bo ob pripravi naslednje 
SD OPPN TRIS iskalo ustrezne rešitve. 

Odgovor pripravila: Marija Prašin Kolbezen, OU. 



Matjaž Barič:  
1. 800.000 eur proračunskih sredstev ni bilo namenjenih samo za OŠ Milke Šobar 
Nataše Črnomelj, temveč za vse uporabnike stavbe bivšega dijaškega doma. Naj se to 
pravilno zapiše, ker gre za zavajanje. 
 
ODGOVOR:  
Zapisi se bodo popravili. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 
 
 
2. Na prejšnji seji OS je bil sprejet sklep, s katerim je stavba bivšega dijaškega doma 
Črnomelj postaja javna infrastruktura na področju kulture. Kaj to pomeni za kandidiranje na 
razpise s področja izobraževanja, se bo OŠ Milke Šobar Nataše Črnomelj lahko prijavljala na 
takšne razpise? 
 
ODGOVOR: 
OŠ Milke Šobar – Nataše se bo lahko prijavljala na razpise s področja izobraževanja tako kot 
do sedaj. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 
 
 
3. Na današnji seji OS je bila sprejeta Strategija za mlade v občini Črnomelj 2022-2027. 
Kaj za Belo krajino pomeni definicija »mladi«?  
 
ODGOVOR: 
Po 3. členu Zakona o javnem interesu v mladinskem sektorju so »mladi«  mladostniki in 
mlade odrasle osebe obeh spolov, stari od 15. do dopolnjenega 29. leta.  
 
Odgovor pripravila: Darja Vukčevič, OU. 
 
 
Andrej Fabjan: 
1. Prihaja čas božično-novoletnih praznikov. Naj se na spletni strani občine objavi poziv 
za opustitev uporabe pirotehnike, poki petard vsako leto prestrašijo veliko psov, mačk, ki v 
strahu pobegnejo, nekatere živali se nikoli več ne vrnejo. 
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj se vsako leto pridruži družbeno-angažirani akciji »Petarde? Ne, hvala!« in v 
okviru nje  nagovarja širšo javnost k opustitvi pirotehnike. Tako smo tudi letos objavili 
promocijske materiale v sklopu akcije in pozvali občane k opustitvi uporabe pirotehnike.  
 
Odgovor pripravila: Darja Vukčevič, OU. 
 
 
Renata Butala (vprašanje na 22. redni seji OS z dne 23. 9. 2021):  
Tako nizkega vodostaja Kolpe že dolgo nismo imeli, zato pozivam občino, da čimprej pokliče 
pristojne službe, da se končno prične z urejanjem jezov na Kolpi. Prenizek vodostaj ogroža 
življenje v reki živečih organizmov. 
 



ODGOVOR: 
Dogovorjen je ogled jezov na terenu z Direkcijo RS za vode. Ogled bo opravljen konec 

januarja 2022, skupaj z ribiško družino in predstavniki KS. 

Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 

 
 




